
       

Protokół Nr XIV/2019 

z Sesji Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 13 grudnia 2019 roku 

 

Ad.1. Otwarcie Sesji. 

 

Otwarcia XIV Sesji Rady Gminy Osiek Jasielski dokonał Przewodniczący Rady Gminy Osiek 

Jasielski - P. Piotr Wojdacz witając wszystkich obecnych Radnych, sołtysów wsi, Wójta 

Gminy, Sekretarza Gminy oraz pracowników Urzędu obecnych na Sesji. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, iż obecnych jest 14 Radnych, 

zatem obrady Sesji są prawomocne. 

 

Obecni na Sesji Radni to: 

1. Dariusz Brej – Pielgrzymka, 

2. Paweł Ciuła – Pielgrzymka, 

3. Łukasz Gortad – Czekaj, 

4. Tadeusz Gumienny– Zawadka Osiecka, 

5. Henryka Gumienna – Zawadka Osiecka, 

6. Krzysztof Kiciliński – Samoklęski, 

7. Piotr Kurcz – Załęże, 

8. Mariusz Pepera – Osiek Jasielski, 

9. Tomasz Ropa – Mrukowa, 

10. Daniel Socha – Mrukowa, 

11. Piotr Wojdacz – Samoklęski, 

12. Kazimierz Wygonik – Załęże, 

13. Mariusz Zagórski – Świerchowa, 

14. Tomasz Źrebiec – Osiek Jasielski. 

 

Nieobecny na Sesji Radny :  

1. Marek Kiełbasa – Świerchowa, 

 

Ponadto w Sesji uczestniczyli: 

1. Andrzej Stachurski  - Wójt Gminy, 

2. Rafał Zając – Sekretarz Gminy, 

3. Jadwiga Ciężabka – Inspektor w Urzędzie Gminy Osiek Jasielski,  

4. Janusz Brączyk – sołtys wsi Pielgrzymka,  

5. Ryszard Ociesielski – sołtys wsi Samoklęski, 

6. Władysława Stachurska – sołtys wsi Mrukowa, 

7. Władysław Świątek – sołtys wsi Czekaj, 



8. Tadeusz Zawisza – sołtys wsi Osiek Jasielski. 

 

Przewodniczący Rady – Wysoka Rado, proszę o powstanie. Mamy dzisiaj 38. rocznicę 

wprowadzenia stanu wojennego. Proszę o uczczenie minutą ciszy ofiar tego okresu.  

 

Ad. 3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady – Wysoka Rado jest wniosek Pana Wójta o poszerzenie porządku obrad 

o punkt, w którym są zmiany w budżecie na bieżący rok. W związku z tym wniosek poddaję 

pod głosowanie. 

Kto jest za poszerzeniem obrad o punkt dotyczący zmian w budżecie na bieżący rok proszę o 

podniesienie ręki.  

Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał od głosu? 

Wniosek przyjęty jednogłośnie.  

 

W takim razie przedstawiam porządek obrad na XIV Sesję Rady Gminy w Osieku Jasielskim: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie  prawomocności obrad. 

3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XX/116/2016 Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 22 lipca 2016 r w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Osiek Jasielski (druk nr 79). 

6. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów, w zamian za uiszczoną przez właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi (druk nr 80). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie 

Gminy Osiek Jasielski (druk nr  81). 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz terminu i miejsca składania deklaracji przez właścicieli 

nieruchomości położonych na terenie Gminy Osiek Jasielski (druk nr 82). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty na terenie Gminy Osiek Jasielski 

(druk nr  83). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IV/28/2018 Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2019. 

11. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji oraz z realizacji prac 

w okresie międzysesyjnym. 



12. Interpelacje radnych. 

13. Wolne wnioski i zapytania. 

14. Zakończenie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady – Czy są jakieś wnioski o wprowadzenie zmian do porządku obrad? 

Nie widzę, w związku z tym poddaję pod głosowanie porządek obrad.  

Kto jest za przyjęciem porządku obrad poszerzonego o zmiany w budżecie? 

Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał od głosu? 

Porządek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.  

 

Przewodniczący Rady - Wysoka Rado protokół z Sesji Nr XIII/2019 był umieszczony w BIP. 

Był również dostępny w Urzędzie Gminy w biurze obsługi Rady Gminy.  

Czy są pytania, uwagi bądź sugestie związane z protokołem z ostatniej Sesji? 

Nie ma uwag. 

Poddaję pod głosowanie protokół z Sesji Nr XIII/2019? 

Kto jest za przyjęciem protokołu? 

Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał od głosu? 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XX/116/2016 Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 22 lipca 2016 r w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Osiek Jasielski. 

 

Przewodniczący Rady – Mamy dzisiaj cały pakiet uchwał związanych z gospodarką odpadami 

komunalnymi, natomiast tylko ta dodatkowa uchwała dotyczy zmian w budżecie. Proszę Panią 

Jadwigę Ciężabkę o krótkie zreferowanie wprowadzanych w uchwale zmian. 

 

Jadwiga Ciężabka – Obowiązek wprowadzenia zmian nakłada na nas ustawa o utrzymaniu 

porządku i  czystości w gminie. W pierwszej kolejności musimy zmienić regulamin. Istotną 

zmianą jest wprowadzenie definicji kompostownika. Wynika ono z tego, że rada gminy może 

zwolnić z części opłaty mieszkańca jeżeli zadeklaruje, że ma kompostownik i kompostuje 

w nim odpady komunalne. Zgodnie z nową ustawą każdy mieszkaniec powinien segregować 

odpady. Nie ma już możliwości zadeklarowania przez mieszkańca, że nie segreguje odpadów. 

Pojawia się uściślenie dotyczące bioodpadów. Są to odpady ulegające biodegradacji, łącznie 

z odpadami zielonymi. Nowa ustawa nakłada na nas obowiązek odbierania odpadów 

komunalnych od miesiąca kwietnia do października nie rzadziej niż raz na 2 tygodnie. To są 

najważniejsze zmiany w regulaminie, podyktowane dostosowaniem do przepisów nowej 

ustawy.  

 



Przewodniczący Rady – Czy są jakieś pytania dotyczące zmian w regulaminie? 

 

Wójt Gminy – Jeżeli chodzi o kompostownik, to ustawodawca nie określił jakie ma spełniać 

warunki, natomiast zapis wygląda następująco: należy przez to rozumieć miejsce wydzielone 

na posesji. Przyjęliśmy więc, że może to być pryzma lub pojemnik. Jak już Pani Jadwiga 

mówiła, jeśli mieszkańcy w deklaracjach zadeklarują,  że posiadają kompostownik i będą 

z niego korzystać i nie będą oddawać odpadów biodegradowalnych, to różnica opłaty dla takich 

osób jest wynosi 3,30 zł od mieszkańca. 

 

Przewodniczący Rady – Jeśli nie ma więcej pytań poddaję pod głosowanie uchwałę w sprawie 

zmiany Uchwały Nr XX/116/2016 Rady Gminy Osiek Jasielski z dnia 22 lipca 2016 r w sprawie 

przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Osiek Jasielski i proszę 

o wyrażenie swojego głosu. 

Kto jest za przyjęciem uchwały? 

Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał? 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właścicieli 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Przewodniczący Rady – Wysoka Rado, czy są jakieś pytania? 

 

Sekretarz Gminy – Szanowni Państwo obowiązek podjęcia tej uchwały wynika z faktu, że  

określona zostaje w tej uchwale częstotliwość odbierania odpadów komunalnych z terenu 

gminy. Właściwie ona powiela po części te zapisy, które są w  regulaminie utrzymania czystości 

porządku i w związku z tym również ona musi zostać zmieniona w związku z nowelizacją 

ustawy.  

 

Jadwiga Ciężabka – Najistotniejsza zmiana, to termin odbioru odpadów co 2 tygodnie 

w miesiącach od kwietnia do października. Chciałam tu wspomnieć, że ta uchwała została  

pozytywnie zaopiniowana przez Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Jaśle.  

 

Wójt Gminy – Ja tylko dodam, że cena wywozu tych odpadów zielonych i zmieszanych 

kształtuje się wysokości 1.122,12 zł za tonę. Natomiast cena za tonę odpadów segregowanych 

wy niesie 1.049, 76 zł.  

 

Jadwiga Ciężabka – Dla porównania mogę podać, ze w 2019 roku, czyli teraz za wywóz tony 

odpadów niesegregowanych płacimy 797,00 zł.  

 



Wójt Gminy – Szanowni Państwo problem jest również z odbiorem opon. Te duże opony nie 

są obecnie w ogóle zabierane. Z tego, co się dowiedziałem ceny kształtują się w  granicach do 

100,00 zł za oponę od ciągnika, natomiast z samochodów ciężarowych ok. 25,00 zł za oponę. 

Są to kwoty dosyć duże i jest to problem. Opony z samochodów osobowych odbierane są jako 

odpady komunalne. W tym momencie cena za odbiór opon wynosi 1.220,00 zł za tonę.  

 

Przewodniczący Rady – Czy ktoś z Państwa chce jeszcze zabrać głos? Jeśli nie, to poddaję 

pod głosowanie projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właścicieli nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

Kto jest za przyjęciem uchwały? 

Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał? 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie 

Gminy Osiek Jasielski 

 

Przewodniczący Rady – Przechodzimy do uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu 

uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości 

na terenie Gminy Osiek Jasielski. Proszę Panią Jadzię o przedstawienie. 

 

Jadwiga Ciężabka – W tej uchwale najważniejszy zapis dotyczy tego, że Gmina powinna 

obecnie posiadać oddzielny rachunek, gdzie będą wpływać wszystkie wpłaty za odpady 

komunalne. Zgodnie z ustawą odpady mają się bilansować. Wydatki powinny być równe 

uzyskiwanym z tego tytułu dochodom. 

 

Tadeusz Gumienny – Co w przypadku jeśli mieszkaniec nie złoży deklaracji i oświadczy, 

że będzie zagospodarowywał śmieci we własnym zakresie? 

 

Jadwiga Ciężabka – Nie ma takiej możliwości. 

 

Sekretarz Gminy – Jeśli mieszkaniec nie zadeklaruje dobrowolnie wysokości opłaty 

uiszczanej z jego nieruchomości, wówczas zostanie wydana decyzje administracyjna, która 

będzie podlegać przymusowemu wykonaniu, również w drodze egzekucji. 

 

Przewodniczący Rady – Poddaje projekt uchwały pod głosowanie. 

Kto jest za przyjęciem uchwały? 

Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał? 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 



(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz terminu i miejsca składania deklaracji 

przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy Osiek Jasielski. 

 

Przewodniczący Rady – Kolejnym punktem jest rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

wzoru deklaracji o wysokości opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz terminu 

i miejsca składania deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy 

Osiek Jasielski. Wzór deklaracji stanowi załącznik do uchwały. Pani Jadziu, jaka jest 

najistotniejsza zmiana w deklaracji. 

 

Jadwiga Ciężabka – W deklaracji pojawia się oświadczenie o kompostowaniu bioodpadów 

w kompostowniku przydomowym oraz wynikająca z tego zniżka opłaty za odbiór odpadów. 

 

Przewodniczący Rady – proszę o ewentualne pytania. 

Jeśli nikt nie chce zabrać głosu poddaję uchwałę pod głosowanie. 

Kto jest za przyjęciem uchwały? 

Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał? 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty na terenie Gminy Osiek 

Jasielski. 

 

Przewodniczący Rady – Przystępujemy do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty na terenie Gminy Osiek Jasielski. Odczytam projekt w całości. 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady – W przypadku osoby deklarującej, że będzie kompostować odpady, 

kwota opłaty będzie wynosić 18,70 zł. Z tego co się orientuję inne gminy określiły zniżkę za 

kompostowanie w niższej kwocie np. Gmina Dębowiec ustaliła zniżkę w wysokości 1 zł. 

 

Tomasz Źrebiec – Rozumiem, że kwota stawki została naliczona w oparciu o liczbę 

mieszkańców oraz koszt odbioru odpadów. 

 

Wójt Gminy – Tak, mamy tyle deklaracji. To jest zbilansowane z tym co mamy po przetargu. 

 



Jadwiga Ciężabka – Przetarg nam wyszedł na ponad 886 tysięcy złotych. To bardzo dużo. 

Żeby nam się zbilansowały odpady potrzebujemy ok. 900 tysięcy złotych na cały rok. 

Aktualnie mamy 4017 osób na podstawie deklaracji. W 2019 r. nie były odbierane bioodpady, 

więc przyjęte jest, że wszyscy będą kompostować. Kwota stawki została ustalona w ten 

sposób, że kwotę 900 tysięcy złotych podzielono przez liczbę osób oraz 12 miesięcy. 

Wychodzi kwota 18,70 zł żeby się nam zbilansowała gospodarka odpadami komunalnymi. 

 

Tomasz Źrebiec – Czy w tej kwocie ujęci są przedsiębiorcy z terenu Gminy? 

  

Wójt Gminy – Przedsiębiorcy muszą podpisać umowy samodzielnie z firmą odbierającą 

odpady. 

 

Jadwiga Ciężabka – Chciałabym zwrócić jeszcze uwagę, że koszt odbioru 

i zagospodarowania odpadów mocno rośnie z roku na rok. W tym roku za 10 miesięcy 

zapłaciliśmy prawie 500 tysięcy złotych. Będziemy płacić jeszcze za listopad i grudzień. 

 

Wójt Gminy – W celu poprawy sposobu segregowania śmieci wprowadzamy znakowanie, 

kodowanie worków. Liczymy, że w ten sposób zdyscyplinujemy mieszkańców i może wpłynie 

to na obniżenie kosztów odbioru śmieci. Ważne jest żeby mieszkańcy segregowali odpady. 

 

Przewodniczący Rady – Wpływ na zwiększenie kosztów ma podwyższenie opłat 

pobieranych przez Urząd Marszałkowski. Od nowego roku rosną także koszty pracownicze, 

a także koszty energii. Wszystko to przedsiębiorcy wliczali do ceny usługi, co spowodowało 

tak duży wzrost opłaty. 

 

Wójt Gminy – Wszędzie te opłaty zostały podwyższone. Niestety takie kwoty wyszły po 

przetargu i musimy to sfinansować. 

 

Przewodniczący Rady – Miasto Jasło wprowadza stawkę 29,17 zł, Krosno 25 zł, Gmina 

Dębowiec – 20 zł (z kompostownikiem 19 zł).  

 

Władysław Świątek – Chciałbym powiedzieć, że byłem na szkoleniu i tam powiedziano, że 

kompostowniki będą musiały spełniać określone wymagania, a ponadto co w przypadku, gdy 

ktoś nie będzie miał kompostownika. 

 

Wójt Gminy – Z tego co wiem ustawa nie wskazuje póki co wymagań co do 

kompostowników. W przypadku osób, które zadeklarują, że nie będą kompostować, nie 

będzie mogła być zastosowana zniżka za kompostowanie. 

 

Przewodniczący Rady – Jeśli nikt już nie chce zabrać głosu poddaję uchwałę pod głosowanie. 

Kto jest za przyjęciem uchwały? 

Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał? 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 



(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IV/28/2018 Rady Gminy Osiek 

Jasielski z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2019. 

 

Przewodniczący Rady – Wczoraj Komisja Budżetowa obradowała nad proponowanymi 

zmianami, proszę o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji, Tomasza Źrebca.  

 

Tomasz Źrebiec – Od wczorajszego posiedzenia komisji doszły nowe zmiany.  

 

Przewodniczący Rady – Panie Sekretarzu proszę o zabranie głosu i wyjaśnienie tych zmian.  

 

Sekretarz Gminy – Otrzymali Państwo projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu, który 

został omówiony wczoraj na posiedzeniu komisji budżetowej i komisja zaopiniowała ten 

projekt pozytywnie. Natomiast w dniu dzisiejszym otrzymaliśmy pismo z ministerstwa 

finansów o zwiększeniu subwencji ogólnej dla gminy i jest to kwota 80.147,00 zł.  Pani 

Głównej Księgowej nie ma dzisiaj w pracy, ale zdalnie zadysponowała pracownikami. 

Pracownice pod jej nadzorem przygotowały projekt uchwały, a zmiany jakie tu następują 

w stosunku do projektu poprzednio przedłożonego są następujące.  

 

Sekretarz Gminy przedstawił ostateczny projekt uchwały i zmiany wprowadzone w stosunku 

do pierwotnego projektu. 

 

Tomasz Źrebiec – Mnie troszkę nurtują te kwoty, które są wprowadzane do działu 

Administracja Publiczna. Ja uważam, że powinny one zostać wprowadzone na rezerwę 

budżetową i pozostawione na ewentualne potrzeby. Mówię o kwocie 40.147,00 zł. Oczywiście 

to jest tylko propozycja. Decyzja należy do Rady. 

 

Sekretarz Gminy – Te kwoty zostały wprowadzone do takich ogólnych paragrafów – zakup 

materiałów i wyposażenia oraz zakup usług - na wypadek gdyby pod koniec roku pojawiły się 

potrzeby w tym zakresie. Te środki mogą później zostać stąd przeniesione. Chodzi o ujęcie 

i wprowadzenie tych środków do budżetu.  

 

Tomasz Źrebiec – Niech się wypowiedzą Radni. To jest taka moja uwaga jako 

Przewodniczącego Komisji Budżetowej. 

 

Przewodniczący Rady – Myślę, że to dobrze, że te środki są wprowadzane. Pismo wpłynęło 

w dniu dzisiejszym i projekt stanowi propozycję ujęcia tych środków. Jeśli na poszczególnych 

działach, paragrafach zostaną środki, przejdą do ewentualnej nadwyżki. 

 

Przewodniczący Rady – Wysoka Rado, w związku z tym że Radni chcą się jeszcze dopytać 

odnośnie wprowadzanych zmian zarządzam 10-minutową przerwę. 

 



Przerwa w obradach. 

 

Przewodniczący Rady – Wznawiam obrady XIV Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Osiek 

Jasielski. Przechodzimy do kontynuacji punktu 10 Sesji tj. podjęcia uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr IV/28/2018 Rady Gminy Osiek Jasielski z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie 

budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2019. 

 

Przewodniczący Rady – Jeśli nikt już nie chce zabrać głosu poddaję uchwałę pod głosowanie. 

Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał? 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 11. Informacja Wójta z wykonania uchwał  podjętych na poprzedniej Sesji   

oraz z realizacji prac w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt przedstawił informację z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji oraz  z realizacji 

prac w okresie międzysesyjnym.  

 

Nie było pytań do przedstawionej informacji.  

 

Ad. 12. Interpelacje radnych. 

 

Przewodniczący Rady -  Wysoka Rado, są jakieś interpelacje? 

 

Nie zgłoszono interpelacji. 

 

Ad. 13. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Zostaje nam dwa dni na końcu roku na zwołanie XV sesji 

Rady Gminy – Sesji Budżetowej. Będzie to prawdopodobnie dzień 30 grudnia 2019 r. 

 

Wójt Gminy – Szanowni Państwo, byłem ostatnio na Słowacji na spotkaniu transgranicznym. 

W spotkaniu brali udział przedstawiciele Powiatu, Województwa z Zarządu Dróg 

Wojewódzkich, przedstawiciele z Ukrainy. Uczestniczyłem w pierwszym dniu tego spotkania. 

Mam dla Państwa dobre wiadomości. Droga 993, która przebiega na południu naszej Gminy 

została pozytywnie oceniona. W przyszłym roku będzie realizacji tej drogi. Droga jest bardzo 

mocno zniszczona. Ostatnio oddano na niej dwa mosty.  

Jest jeszcze jedna dobra wiadomość. Droga Osiek Jasielski-Zawadka-Dobrynia jest po wstępnej 

ocenie pozytywnej. Tam jest 60 % dofinansowania. Powiatowy Zarząd Dróg zwrócił się do nas 

o zabezpieczenie środków, także do Gminy Dębowiec. Wspólnie z Gminą Dębowiec będziemy 

dążyć do tego, żeby zostało to wybudowane. 



 

Tomasz Źrebiec – Czy my będziemy zobligowani do przekazania jakiś środków na drogę 993. 

 

Wójt Gminy – Na chwilę obecną nikt nie wystąpił do nas o to. To jest projekt transgraniczny. 

Współpraca jest bardzo dobra. Nie wiemy jaki będzie ostateczny zakres projektu. Czy droga 

zostanie wykonana aż do granicy województwa. 

 

Ad. 14. Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący Rady – Zamykam XIV Sesję Rady Gminy w Osieku Jasielskim. 

 

Na tym zakończono obrady Sesji. 

 

 

 

Protokołowała: Joanna Banach-Gancarz  

 


